

VERSLAG BESTUURSVERGADERING
d.d. 12-5-86

Aanwezig: Trudy, Ton, Han, Marian, Ab

1. Ingekomen stukken.

- Brief van Patric v.d. Wal om naar juniI te mogen.
In principe accoord als adspirantenteam er niet onder leidt
en Rudi er achter staat. Ton

- Discussiestuk verenigingsorganisatie.

Evt. gefaseerd in te voeren en dan het eerst bij die secties
waar de problemen op dit stuk het grootst zijn. Voorlopig
geen reden om dit bij honkbalsectie zo in te voeren.

2. Organisatie rond wedstrijden van het 1e.

Loterij 2x gemist. Voor de eerstvolgende wedstrijd loten-
verkoop ter plaatse organiseren. Ab

Prijzen versieren. Ton

Scorebord heeft nog niet gewerkt.

Woensdag losmaken. Han.

Sleutelproblemen.

Bij bestellen van sleutel voor kleedk. 4 en berghok Han

Scoorster. Marijke en Marjo vragen. Ton

Lex Volmeyer is gevraagd als reserve omroeper.

Veldverzorging.

Nieuwe lijst wordt gemaakt zoals in de jeugdvergadering
is afgesproken. Ab

Mededeling in weekbericht over schoonmaken van de dug-outs.

Schoonmaakspullen in berghok neerzetten. Coaches en aanvoer-
ders zijn hiervoor verantwoordelijk. Trudy

3. Evaluatie jeugdbijeenkomst.

Dug-outs op verharde veld. P.M.

Catchershandschoen Jun I. Ab

Akties per team i.p.v. donateursaktie. P.M.

Nieuwe honkbal pakken. P.M.

Tafeltennistafel. P.M.

4. Commissies.

Er zijn geen kandidaten gevonden voor bestuursfuncties, die
de commissies kunnen trekken. Dus zal dit door de zittende
leden dienen te gebeuren.

-Publiciteitscie: Frits; Richard v. Rossum heeft zich
aangeboden. Verder wil Trudy het opstarten, maar zal er zelf
geen deel van uit gaan maken. Evt. te combineren met
financiële cie. Ed Coljee vragen. Trudy

Ab zal deze commissie voorlopig voorzitten.

-Technische cie: Gaat Ton opzetten Gerard en Francois vragen.

-Evenementen cie zal Han gaan trekken. Plan gewenst. Han

5. Avondwedstrijden.

I.v.m. het gebruik van het verharde veld is contact met de
voetballers nodig. Hr. Miltenburg vragen over commissie
sportpark Winkelsteeg. Ton

6. Coaches/scheidsrechters.

Het is voorgekomen, dat scheidsrechter annuleerde i.v.m. coaching, terwijl sprake was van coaching met 3 man. (Maarten Straten bij de pupillen). Dit moet anders kunnen.

7. Sponsorloopgelden.

Nog steeds niet alles binnen.

8. Donateursaktie.

Loopt niet best. Uit reacties kwam naar voren, dat men zo kort na een sponsorloop niet graag opnieuw ging bedelen.

9. Tournooidata.

Zijn vastgelegd. Copieen maken en ronddelen. Ab

De voorzitter vond dat er niet efficiënt genoeg vergaderd werd, omdat te veel op allerlei details werd ingegaan en deelde mee dat de volgende keer hier meer op gelet moet worden.

Hierop is afgesproken dat de agenda een week van te voren zal worden vastgesteld, waarbij op iedereen een beroep wordt gedaan om deze goed voor te bereiden, zodat alleen die punten besproken behoeven te worden die niet al door onderlinge kontakten voor die tijd geregeld kunnen zijn.

Wat is de verantwoordelijkheid van de sectie voorzitter en bestuur? Ton introduceren bij hoofdbestuur en dit dan duidelijk definiëren.

Volgende vergadering 16 juni bij Trudy 19.30 uur.

BSTVG5

Ab Wijshake, secr.

Ontvangen d.d. 26-5-06								Nummer:			
Ter informatie	JS	PS	AB	WZ	TP	JL	TT				
Ter behandeling											
Concept antwoord aan HB				Antwoord via sectie (kopie HB)							